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   Referat  
Ordinært bestyrelsesmøde afd. 02-01 Hals d. 14. januar 2015 

 

Fremmødte: Annette, Torben, Majbritt, Niels, Maria og Marianne 

1. Godkendelse af referat. Referat underskrives næste gang. 

2. Valg af dirigent Maria 

3. Meddelelser fra 

formanden 

2 til- og fraflytninger. 

I 2014 i alt 11 fraflytninger. 

Der har været afsked med Kurt, vicevært. Gave fra afdelingen. 

Udbedring af tagene på Gl. Skansevej er afsluttet. 

”Indvielse”fremvisning af lejlighed på Bøgevej havde stor interesse. 

4. Orientering fra 

repræsentantskabsmøder 

Maria og Torben deltog på rep. mødet i december. Spændende, 

inspirerende. 

Generel snak om boligsituationen. 

Den 9. december var der møde i BL. Boligministeriet har øget 

budgettet til Landsbyggefonden, så beløbet nu er 4,2 mia. kr. mod 

tidligere 2,5 mia. kr. 

 

5. Nyt fra afdelingerne Tagrender på Lilleholm er nu udskiftet. 

Problemer med gadelys ved ældreboligerne på Lilleholm blev 

konstateret og udbedret i juleferien. 

Information om 360 graders undersøgelsen den 20.1.15, herfra 

deltager Torben, Maria, Niels, Annette. 

Den hurtige kørsel på Lilleholm er mindsket og er nu upåklagelig. 

 

6. Aktiviteter Legeplads: Peter har måske nogle redskaber/udstyr fra afd. 12. 

Grill/bålhytte: Torben beder Peter undersøge muligheder. Dette er 

opfølgning på workshop/360 grader. 

Afholdt med fin deltagelse. 

7. Evt.  Berørte beboere ønsker at træerne i hegnet til XL beskæres. Peter 

kontakter XL. 

Maria og Annette deltager på kurset for bestyrelsesmedlemmer på 

Scandic. 

 

8. Næste møde 4. marts kl. 19. Afbud fra Majbritt. 

Ref. Marianne 
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